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Velkommen ved Hans Peter Mehlsen. 
 
Og velkommen til Annie Borchmann som overtager Lykke Lisa Gardings plads i forretningsudvalget, da 
Lykke Lisa Garding har valgt at trække sig. 
 
Punkt 1: Godkendelse af dagsorden 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
Punkt 2: Referat fra sidste møde 
 
Ingenting, udover at svaret fra Aarhus Kommune, på Nordsterns dispensationsansøgning vedr. byggeriet på 
Viby Bakke, er accepteret af Viby Fællesråd. 
 
Referatet er således godkendt. 
 
Punkt 3: Fra eget hus. Fællesrådet/hjemmeside 
 
Som nævnt i indledningen har Lykke Lisa Garding valgt at trække sig fra forretningsudvalget i Viby 
Fællesråd, 1. suppleanten, Annie Borchmann, indtræder derfor i forretningsudvalget i stedet for Lykke Lisa 
Garding. 
 
Om der skal vælges anden vedligeholder af hjemmesiden samt opdateringer på samme, undersøges. 
Sort Grafisk kunne måske være en mulighed. 

mwh 
 
Punkt 4: Kulturhus Viby. Skitseprojekt offentliggjort 
 
Der har været afholdt generalforsamling d. 2025.03.25. 
 
Kulturhuset har i dag ca. 500 medlemmer som støtter godt op om kulturhuset. 
 
Et pænt fremmøde til en afholdt arbejdsdag i kulturhusets have. 
 
Der er modtaget en del afslag på diverse ansøgninger, men det er og må være forventeligt. 
 
Lige her efter påske, er der planlagt udførsel af en artikel, med brug af Stiftstidendes journalist, Kristine Dam 
Johansen, om kulturhuset, bl.a. om det omtalte skitseprojekt som omhandler de fremtidige tanker om 
kulturhuset og brugen af samme. 
 
Det udførte skitseprojekt blev fremvist forretningsudvalgets medlemmer, på sigt placeres det også på 
kulturhuset hjemmeside. 
 
Viby Fællesråd stiller sig positiv overfor, også at offentliggøre det på fællesrådets Facebookside, forhåbentlig 
kommer det så også ud til en bredere kreds. 
 
Punkt 5: Høringssvar. A. Byvangs Allé (Afsendt 04.13), B. Mobilitetsplan (Afsendt 04.07) 
 
Stor tak til bidragyderne til høringssvarene og samskrivning af samme. 
 
Høringssvarene kan ses på høringsportalen Aarhus Kommune og er således blevet indleveret rettidigt, om 
der bliver taget hensyn til dem, kan vi jo så håbe på. 
 
Under dette punkt blev der omtalt den nye form for lokalplaner - A, B og C planer. Opdelingen i de 3 
kategorier fortæller noget om planerne og deres vigtighed, skal i byrådet eller ej - f.eks. skal en C-plan ikke 
op i byrådet og godkendes her. 

såp 
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Der regnes udført et høringssvar vedr. bevaringsværdige bygninger, primært på grund af en principiel 
passage i det fremsendte oplæg fra Aarhus Kommune. 
 
Udføres dog kun hvis tiden tillader det. 

såp 
 

Punkt 6: Folkehus Viby. Status og nyt (Se mail 04.10) 
 
Positivt af Viby Fællesråd har taget hånd om problematikken vedr. folkehusene. 
 
Bl.a. er der nu mulighed for man kan selvtræne/motionstræne i folkehuset, cafeen er komme til at fungere 
bedre, en bedre skiltning er på vej, så alt i alt håbes der på det lysner for folkehuset i Viby. 
 
Punkt 7: Viby Revyen 
 
Punktet er bragt op fordi det umiddelbart synes at være en god ide, hvis også Viby Fællesråd kan og vil 
agitere for revyen, f.eks. på fællesrådets hjemmeside eller Facebookside. Det afhænger dog af om Viby 
Revyen har lyst til yderligere promovering. 
 
Undersøges. 

mwh 
 
Viby Revyen er kontaktet efter forretningsudvalgsmødet og skriver følgende: 
 
Hejsa. 
 
I må rigtig gerne skrive at vi afholder revy i marts 2026 på Viby bibliotek 
 
Ved ikke hvor meget du vil have med. 
 
Premier, d. 7/3 kl. 19.00 pris 225,-kr incl. revy + 2 stk. smørrebrød 
Lørdag, d. 8/3 k. 18.00 pris 350,-kr incl. buffet, revy og musik til dans 
Torsdag, d. 12/3 kl. 19.30 pris 150,-kr incl. revy, kaffe og kage 
Lørdag, d. 14/3 kl. 18.00 pris 350,-kr incl. buffet, revy og musik til dans 
Torsdag, d. 19/3 kl. 19.30 pris 150,-kr incl. revy, kaffe og kage 
Lørdag, d. 21/3 kl. 13.30 pris 225,-kr incl. revy + 2 stk. smørrebrød 
 
Billetsalget starter mandag d. 12/1-26 ml kl. 16-17.30 på tlf. 3066 5206 
 
Hilsen Lisbeth Sendt fra min iPhone 
 
Punkt 8: Tilbagemeldinger. A. Byggemøde Skanderborgvej 215-223 (03.22), B. Kongelunden (04.07) 
 
Skanderborgvej 215-223 
 
Det virker, som om der er en opblødning i gang med vedtagelsen af lokalplanen, sagt på en anden måde, 
Aarhus Byråd vil have sagen afsluttet - nu har den kørt længe nok! 
 
De sidste oplysninger tyder på der kunne være en lempelse i støbeskeen, for at tilpasse byggeriet 
yderligere. 
 
Dette oplæg afventes, så må Viby Fællesråd tage den derfra om der skal ske yderligere. 
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Kongelunden 
 
Det tyder på, der er lyttet meget til naboer, fællesråd, Aarhus Byfælled, m.fl. om Kongelundens udformning 
og brug – træningsruter, lys er nogen af de ønsker som der er taget hensyn til. 
 
Elektrificering af jernbanen 
 
Infomøde afholdt af Bane Danmark om etablering af elektrificering af banen ved Kongsvang-området. På 
mødet blev der ikke puttet noget under stolene – Bane Danmark kommer til at svine, larme, m.m. i det næste 
halvandet års tid.  
 
Mødet blev godt modtaget og afholdt i en positiv ånd. Det viser, det altid er en god ide at informere på 
forhånd og kommende gener m.m. 
 
Punkt 9: Korte noter. A. Foretræde (såp), B. Samarbejdsaftalen, C. Tilskud, D. Bjørnholms Allé, E. 
Invitation af politikere 
 
Foretræde 
 
Foretræde afventes. 
 
Samarbejdsaftalen 
 
Bemærkninger fra 17 fællesråd om Samarbejdsaftalen. Indstilling til byrådet er på vej, den eksakte dato 
kendes dog ikke. 
 
Tilskud 
 
Ansøgning om det årlige tilskud fra Aarhus Kommune er udskudt lidt. Hvornår ansøgningen skal være 
indsendt afventes, til der modtages yderligere oplysninger om emnet fra Aarhus Kommune. 
 
Invitation af politikere m.m. 
 
Der er ikke modtaget noget materiale om det årlige møde med Mobilitet fra Aarhus Kommune. 
 
Punkt 10: Næste møde 
 
Næste møde, d. 2025.05.27 kl. 16.30 i Viby Kulturhus, Kirkestien 1, 8260 Viby J 
 
Kommende møde, uge 26, d. 23. 24 eller 25. ved Lykke Lisa Garding. 
Endelig dato udmeldes af hpm. 
 
Punkt 11: Eventuelt. 
 
Ingen bemærkninger. 
 
Mødet hævet ca. kl. 18.15. 
 
 


